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Problematiek maatschappelijke voorzieningen tijdens corona

Op 1 april informeerden wij de raad over ons plan van aanpak voor maatschappelijke voorzieningen 
in relatie tot de coronacrisis. Daarin beschreven we dat we zicht willen krijgen op aard en omvang 
van de problematiek, voordat we met oplossingen komen. Inmiddels hebben zo’n 25 organisaties 
hun verhaal gedaan via ons communicatiekanaal voorzieningen@medemblik.nl. Op basis van deze 
berichten zien we dat de problematiek vooral betrekking heeft op de cultuursector en de 
dorpshuizen (hieronder scharen we ook verenigingsgebouwen, multifunctionele accommodaties en 
(sociaal-)culturele centra). De problematiek treft met name instellingen die veel doorlopende kosten 
hebben (personeel en huisvestingskosten), terwijl de inkomsten bijna volledig zijn opgedroogd.

We zien dat de aanspraak op hulp vanuit de rijksoverheid voor maatschappelijke voorzieningen niet 
vanzelfsprekend is. Om dit te illustreren nemen we de dorpshuizen als voorbeeld. Het ene dorpshuis 
heeft de SBI-code 'café' en wordt dus beschouwd als horecagelegenheid. Dit dorpshuis maakt 
aanspraak op de zogenaamde 'tegemoetkoming schade COVID-19'. Een ander dorpshuis heeft de SBI-
code 'beheer van onroerend goed'. Die SBI-code levert - op het moment van schrijven - geen 
aanspraak op landelijke steun. Zo zijn er alleen al binnen de dorpshuizen (en aanverwante 
voorzieningen) tien verschillende SBI-codes.

Op dit moment maken we voor de dorpshuizen en culturele instellingen een inschatting van de 
financiële schade. We verwachten hierover binnenkort meer duidelijkheid te kunnen bieden. 
Vervolgens ontwikkelen we drie scenario’s voor een gemeentelijke aanpak. Zoals eerder toegezegd 
informeren we u hierover op een zo kort mogelijke termijn en zullen daarbij indien nodig de 
scenario’s voor besluitvorming aan u voorleggen.

Renovatie velden Opperdoes:
Recent heeft een keuring van de velden van vv Opperdoes plaatsgevonden. Aanleiding was een 
gesprek met de vereniging die aangaf dat het veld vaak afgelast moest worden.
Uit de keuring blijkt dat renovatie van de velden nodig is. Dit stond niet voor dit jaar, maar voor 2022 
en 2027 in de planning. Er is daarom geen krediet voor beschikbaar gesteld door de raad.
We stellen voor om de keuze hiervoor integraal bij de begrotingsbehandeling te maken. En renovatie 
volgend jaar te plannen. Dit jaar zal intensiever onderhoud worden gepleegd om de problemen te 
beperken.

Sportakkoord:
Voor begin april stond de afronding van het Medembliks Sportakkoord op de planning. Er zouden nog 
een aantal afrondende bijeenkomsten zijn en eind maart zou het akkoord ondertekend worden door 
de betrokken partijen. Vanwege de maatregelen als gevolg van Corona heeft dit geen doorgang 
kunnen vinden. De daadwerkelijke (officiële) afronding is hierdoor vertraagd.
De deadline voor het aanleveren van het akkoord is door het Rijk opgeschoven naar juni.
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